
Rada Miejska w Prudniku 
Radni-Sesja 

Protokół nr XVIII 

XVIII Sesja w dniu 9 grudnia 2019 

Obrady rozpoczęto 9 grudnia 2019 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:50 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu/ 

 

Obecni: 

1. Teresa Barańska 

2. Zygmunt Bochenek 

3. Rafał Bolibrzuch 

4. Ryszard Czeczel 

5. Josel Czerniak 

6. Andrzej Gajewski 

7. Alicja Isalska 

8. Zbigniew Kosiński 

9. Marcin Krasoń 

10. Katarzyna Licznar 

11. Paweł Licznar 

12. Ludmiła Lisowska 

13. Edward Mazur 

14. Stanisław Mięczakowski 

15. Edward Mróz 

16. Urszula Rzepiela 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Jacek Urbański 

19. Tomasz Wisła 

20. Arkadiusz Zaczyński 

21. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku Alicja Isalska, przywitała 

radnych i zaproszonych gości. 

W momencie otwarcia  w obradach uczestniczyło 18 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, co 

stanowi wymagane quorum. 

Przewodnicząca w sposób szczególny przywitała przybyłą na posiedzenie Rady Poseł na 

Sejm Katarzynę Czochara. 

 

Poseł Katarzyna Czochara zabrała glos. W swojej wypowiedzi poruszyła wiele wątków. 

Jednym z nich był budżet na rok 2020, a dokładnie zapisy w nim dotyczące remontów 

bieżących dróg na terenach wiejskich. Poseł oznajmiła, że są drogi, które na remonty czekają 

od wielu lat, poprosiła, o zwrócenie uwagi na ten fakt i uwzględnienie ich w planach na 

nadchodzący rok. Poseł Katarzyna Czochara w dalszej części wypowiedzi oznajmiła, że 



dowiedziała się, iż na jednej z komisji Burmistrz stwierdził, że nie ma wsparcia 

parlamentarzystów Ziemi Prudnickiej w kwestii remontów boisk sportowych 

w miejscowościach Szybowice i Rudziczka. Katarzyna Czochara zapewniła, że dobro gminy 

Prudnik jest dla niej szczególnie ważne i zawsze będzie wspierać jej rozwój. Wyraziła 

nadzieję, że w przyszłości takie nieporozumienia nie będą miały 

miejsca.  Katarzyna Czochara poruszyła jeszcze kwestie związane z organizowanym 

corocznie świętem flagi w Moszczance. Poinformowała, że  jest to jedna z największych 

imprez patriotycznych na terenie województwa opolskiego i jest dla niej niezrozumiały fakt, 

że w budżecie na 2020 rok środki na organizację imprezy zostały pomniejszone z 4000 zł do 

2000 zł. 

 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak przypomniał, że w roku 2019 z budżetu gminy Prudnik 

przeznaczona została rekordowa kwota na organizację święta flagi w Moszczance. Zwrócił 

się do Poseł Katarzyny Czochary z prośbą, aby w parlamencie postulowała w imieniu 

wszystkich gmin, aby rząd polski w większym stopniu partycypował w utrzymaniu oświaty.    

 

2) Zmiany w porządku obrad. 

Burmistrz wniósł o wprowadzenie zmian w porządku obrad polegające na wprowadzeniu do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na rok 

2019 (druk nr 327 a)  oraz projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

zasad udzielania dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Prudnik na dofinansowanie 

kosztów związanych z ochroną powietrza poprzez redukcję niskiej emisji zanieczyszczeń na 

terenie gminy Prudnik (druk nr 331). 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Zmiany w porządku obrad - wprowadzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Prudnik na rok 2019 (druk nr 327 a). 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Zmiany w porządku obrad - wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej ze środków budżetu Gminy 

Prudnik na dofinansowanie kosztów związanych z ochroną powietrza poprzez redukcję 

niskiej emisji zanieczyszczeń na terenie gminy Prudnik (druk nr 331). 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 



2. Gospodarka finansowa: 
1) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na rok 2019 (druk nr 327a) 

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku 

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 327 a pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na rok 2019 (druk nr 327a). 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVIII/312/2019 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Prudnik na rok 2019 została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu/ 

 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty oraz sposobu obliczania opłaty na terenie 

nieruchomości, na których w części zamieszkują mieszkańcy, a w części nie zamieszkują 

mieszkańcy, a powstają odpady komunalne (druk nr 328) 

Przewodnicząca Rady poinformowała o zgłoszonym przez Burmistrza wniosku 

o autopoprawkę. 

Burmistrz przedstawił treść autopoprawki. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Autopoprawka Burmistrza: zmiana w zapisie §3 projektu uchwały poprzez wykreślenie 

z treści zabudowy jednorodzinnej. 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Gajewski 

Autopoprawka została przyjęta. 

Przewodnicząca rady zwróciła się do radnych z zapytaniem czy mają uwagi do projektu 

uchwały? 

Głos zabrał radny Zygmunt Trojniak. Oznajmił, że jego wątpliwości wzbudza fakt terminu 

poinformowania mieszkańców o podwyżce opłat za śmieci i od kiedy faktycznie nowe stawki 

mają obowiązywać, jeśli uchwała w chodzi w życie po upływie 14 dni od ogłoszenia 

w Dzienniku Urzędowym? Kolejną kwestią poruszona przez radnego jest dopuszczenie 



dzierżawców lokali usługowych do gniazd prywatnych i brak zapisu w uchwale mówiącego  

o tym, że osoby prowadzące działalność gospodarczą będą płaciły opłatę podwyższoną  

w przypadku braku segregacji, co ma miejsce w przypadku osób prywatnych. Zygmunt 

Trojniak zapytał o ulotki informacyjne dla mieszkańców, które miały się pojawić, a do tej 

pory ich nie ma. Wyraził również swoje zdanie w zakresie zamykania gniazd śmietnikowych. 

Oznajmił, że zamykanie gniazd powinno być nieobligatoryjne i pozostawać w gestii zarządcy 

nieruchomości. 

Burmistrz zgodził się z radnym Zygmuntem Trojniak w kwestii braku zapisu dotyczącego 

zwiększonej opłaty dla przedsiębiorców, którzy nie będą przestrzegać wymogu segregacji 

odpadów. Odnośnie cen Burmistrz oznajmił, że ustawa, która weszła w życie jest ponad 

uchwałą i to ona wymusza na gminach podjęcie pewnych kroków. 

Radny Zygmunt Trojniak wytłumaczył, że ma wątpliwość dotyczącą tego, czy może 

informować mieszkańców o zmianach w momencie, gdy uchwała nie jest jeszcze w obrocie 

prawnym? 

Sekretarz Marek Radom wyjaśnił, że omawiana uchwała procedowana jest teraz, ponieważ 

kończy się umowa z Zakładem Usług Komunalnych na odbiór i zagospodarowanie odpadów 

komunalnych. Dodał, że uchwała wchodzi w życie 14 dni po ogłoszeniu w Dzienniku 

Urzędowym, a teraz uchwały publikowane są praktycznie od razu po przesłaniu do Urzędu 

Wojewódzkiego. Natomiast pierwsza opłata na nowych zasadach będzie obowiązywać od 

lutego. Odnośnie ulotek Sekretarz wyjaśnił, że pierwotna wersja jest już gotowa. 

Radny Josel Czerniak zgłosił wątpliwości mieszkańców domków jednorodzinnych 

dotyczące ponoszenia opłaty zwiększonej za kogoś, kto nie będzie segregował śmieci. 

Burmistrz oznajmił, że uchwała faktycznie nie jest doskonała. Wyraził nadzieję, że przez 

następny rok uda się wypracować mechanizmy, które pozwolą na to, aby osoby, które  

w sposób prawidłowy segregują odpady w jakiś sposób bonusować. W chwili obecnej 

wspólnoty, które w sposób właściwy segregują odpady nie muszą się obawiać opłat 

podwyższonych. 

Radny Zygmunt Trojniak stwierdził, że mieszkańcy zabudowy jednorodzinnej nie muszą 

obawiać się podwyższonych stawek opłat za śmieci. Dodał, że chciałby poznać jakie są 

wyniki segregacji w zabudowie wielorodzinnej i jednorodzinnej, które można zweryfikować 

na podstawie kodów, które dotychczas naklejane były na worki. Ponadto powiedział, że w 

zabudowie wielorodzinnej największe ryzyko niosą odpady podrzucane. 

Radny Josel Czerniak wyraził opinię, że należy przeprowadzić spotkania z mieszkańcami 

mające na celu uczulenie ich na to, aby zwracali uwagę na odpady wyrzucane przez swoich 

sąsiadów. Stwierdził, że jak sąsiedzi będą pilnować się nawzajem wówczas łatwiej będzie 

zapanować nad prawidłowym działaniem systemu. 

Radny Zygmunt Bochenek stwierdził, że nie sądzi, aby nasze społeczeństwo mogło stać się 

społeczeństwem, gdzie ludzie na siebie donoszą. Wyraził tez opinię, że ustawa, która weszła 

w życiu mówi jedynie o konieczności segregacji, nie narzuca zaś podnoszenia opłat za 

odbieranie odpadów. 

Burmistrz wyjaśnił, że proponowane podwyżki są wynikiem wzrostu kosztów odbioru 

odpadów na wysypisku, wzrostem opłaty marszałkowskiej za składowanie odpadów i wielu 

innych czynników. Podwyżki muszą być wprowadzone, w przeciwnym wypadku system nie 

będzie się bilansował. 

Radny Zygmunt Trojniak raz jeszcze powrócił do kwestii braku zapisu 

dotyczącego  zwiększonej opłaty dla przedsiębiorców niesegregujących odpadów. 

Sekretarz Marek Radom poinformował, że kwestia ta faktycznie została przeoczona i za 

moment zostanie przedstawiona poprawiona treść uchwały. 

Radny Zygmunt Trojniak zadał pytanie dotyczące właścicieli lokali usługowych – co  

z odpadami pochodzącymi z ich działalności gospodarczej? 



Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Szymon Kroczak wyjaśnił, że jeśli chodzi  

o odpady innych frakcji niż odpady komunalne przedsiębiorcy mają obowiązek wpisania się 

do Bazy danych o odpadach. Obowiązek ten przysługuje każdemu, kto wytwarza opakowania 

nie będące odpadami komunalnymi, odpady niebezpieczne powstające w gospodarstwie 

domowym i na zarządcę spada obowiązek dyscyplinowania najemców lokali w zakresie tych 

odpadów, aby nie zostały one podrzucane do gniazda. Gmina i Burmistrz nie ma 

instrumentów do tego, aby blokować możliwość wrzucania odpadów komuś  kto jest 

przypisany do danego gniazda. 

Radny Zygmunt Trojniak wyraził zdanie, że błędem było udostępnienie gniazd dla lokali 

usługowych. Żaden zarządca nie ma możliwości sprawdzenia czy dany przedsiębiorca jest 

wpisany do BDO, czy ten odpad przekazuje czy też nie. 

Między radnym a naczelnikiem doszło do wymiany zdań na temat wytwarzania przez 

przedsiębiorców odpadów i możliwości umieszczania ich w gniazdach razem  

z mieszkańcami. 

Burmistrz twierdził, że nie można zakładać, że przedsiębiorcy są nieuczciwi. Jeśli będą 

pojawiać się problemy to będą podejmowane próby naprawiania ich. 

Radny Zygmunt Bochenek nawiązał do artykułu, który ukazał się w Tygodniku Prudnickim 

dotyczącego strat, które poniósł w ostatnim czasie ZUK. Oznajmił, że połączenie spółek 

miało przynieść oszczędności, a na pewno nie straty. Oznajmił, że należy przyjrzeć się 

spółkom gminnym i ich funkcjonowaniu i tam szukać oszczędności. 

Burmistrz oznajmił, że zakres ZUK-u jeśli chodzi o gospodarkę odpadami w chwili obecnej 

nie przynosi straty. To inne działalności przynoszą stratę i wobec nich w najbliższym czasie 

będą musiały zostać podjęte pewne kroki. Natomiast jeśli stawki za odbiór odpadów 

pozostaną bez zmian wówczas straty będą spore. 

Radny Jacek Urbański stwierdził, ze wszystkie uchwały dotyczące podwyżek opłat 

lokalnych budzą kontrowersję. Na wszystkich komisjach były mocne dyskusje, podczas 

których radni wyjaśniali swoje wątpliwości. Radny wyraził zdanie, że tego typu propozycje 

uchwał powinny być przedstawiane radnym znacznie wcześniej i intensywniej omawiane. 

Burmistrz wyjaśnił, że jest podobnego zdania. Jednak w momencie kiedy w życie weszła 

ustawa trzeba było ją bardzo mocno przeanalizować i nauczyć się jej. Pracownicy urzędu 

jeździli na szkolenia i zadawali liczne pytania pracownikom ministerstwa, którzy również 

mieli problemy z interpretacją pewnych zapisów ustawy. Burmistrz dodał, że od momentu 

wejścia ustawy do teraz odbywały się spotkania z zarządcami, gdzie prowadzone były 

rozmowy. 

Radny Ryszard Czeczel stwierdził, że ustawa budzi wiele wątpliwości, jednak trzeba zaufać 

społeczeństwu i dać szansę na to, aby w sposób odpowiedni nauczyli się segregacji. 

Radny Zygmunt Trojniak zapytał czy kwota 20 złotych obejmuje koszt obsługi linii 

sortowniczej na PSZOK-U. 

Burmistrz w odpowiedzi poinformował, że kwota ta nie obejmuje obsługi linii sortowniczej. 

Odpady będą dosegregowywane na innym miejscu, co również będzie generować pewne 

koszty, jednak będą one niższe niż obsługa naszej linii sortowniczej. 

Radny Zygmunt Trojniak po raz kolejny poruszył kwestie zamykania kontenerów na 

śmieci. Stwierdził, iż w momencie, gdy kontener jest zamykany prędzej czy później pod 

pojemnikiem tworzy się wysypisko. Uznał, że mimo wszystko lepiej gdyby pojemnik był 

otwarty i odpady znajdowały się w środku, a nie na zewnątrz. 

Burmistrz wyjaśnił, że system selektywnego zbierania odpadów został narzucony przez 

ustawodawcę i nie dopuszcza dowolnego podchodzenia do tematu. Ustawa mówi wprost, że 

nieruchomości mają być przypisane do danego gniazda, które powinno być zamknięte. Trzeba 

zaufać mieszkańcom i pozwolić im nauczyć się etycznego postepowania.   



Radny Zygmunt Trojniak oznajmił, że obawia się, że w momencie gdy pojawią się mrozy 

i będzie problem z otwarciem przymarzniętych kłódek ludzie będą pozostawiać odpady pod 

gniazdem. 

Wiceprzewodniczący Edward Mazur zapytał czy można wprowadzić do Regulaminu 

możliwość ustalenia przez zarządcę budynków czy pojemniki będą zamykane czy też nie  

w zależności od potrzeby? 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Szymon Kroczak wyjaśnił, że możliwość 

zamykania gniazd jest ukłonem w stronę zarządców, aby dać możliwość zabezpieczenia przed 

ewentualnymi podrzutami, a z drugiej strony odpowiedzialność zbiorowa dotyczyła tylko 

właścicieli przypisanych do danego gniazda. W momencie, gdy gniazdo będzie otwarte 

ciężko będzie bronić się w momencie, gdy ktoś podrzuci odpady do pojemnika, do którego 

nie jest przypisany. Naczelnik dodał, że jeśli zarządca jest w stanie dopilnować gniazda przed 

podrzutami nie widzi konieczności, a wręcz nie jest w stanie sprawdzić po każdym 

użytkowniku czy pojemnik został zamknięty.   

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Pod głosowanie podana została autopoprawka Burmistrza w kwestii braku zapisu 

dotyczącego zwiększonej opłaty dla przedsiębiorców niesegregujących odpadów 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Autopoprawka Burmistrza: w projekcie uchwały wprowadza się zapis: Ustala się stawkę 

opłaty podwyższonej za gospodarowanie odpadami komunalnymi, o których mowa w § 2 i 3 

jeżeli odpady komunalne nie są zbierane i odbierane w sposób selektywny, w dwukrotnej 

wysokości stawki opłaty określonej w § 2 i 3. 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła 

Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

BRAK GŁOSU (3) 

Zbigniew Kosiński, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

Wobec powyższego głosowania autopoprawka została przyjeta. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty oraz sposobu obliczania opłaty na terenie 

nieruchomości, na których w części zamieszkują mieszkańcy, a w części nie zamieszkują 

mieszkańcy, a powstają odpady komunalne (druk nr 328). 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Teresa Barańska, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela 

PRZECIW (2) 

Zygmunt Bochenek, Arkadiusz Zaczyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 



Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Kosiński, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVIII/313/2019 w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty 

oraz sposobu obliczania opłaty na terenie nieruchomości, na których w części zamieszkują 

mieszkańcy, a w części nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne została 

podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie określenie wzoru deklaracji wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 

elektronicznej (druk nr 329) 

Przewodnicząca Rady poinformowała o zgłoszonym przez Burmistrza wniosku 

o autopoprawkę. 

Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami Monika Gniecka Witkowska 
przedstawiła treść autopoprawki. 

Radny Zygmunt Trojniak zadał pytanie dotyczące składanej deklaracji. Jeśli gniazda 

przypisuje się do nieruchomości - co w przypadku, gdy nieruchomość jest duża np. 4 czy 6 

budynkowa i do nieruchomości przypisanych jest kilka gniazd to czy deklaracja składana jest 

na nieruchomość czy przypisywana jest do gniazd? 

Kierownik Monika Gniecka – Witkowska wyjaśniła, że właściciel nieruchomości składa 

deklarację na nieruchomość. W przypadku zarządcy traktowany jest on na takich samych 

zasadach jak właściciel. 

Radny Zygmunt Trojniak kontynuując zapytał czy jeśli przyjdzie opłata podwyższona za 

brak segregacji w gnieździe „A” to dotyczyć będzie ona całej nieruchomości? Czy gniazda 

będą wyznaczone i przypisane do konkretnych części nieruchomości? 

Kierownik Monika Gniecka – Witkowska oznajmiła, że o 2013 roku nieruchomości są 

przypisywane do gniazd. Gniazda są  rożnej wielkości. Zdarzają się przypadki, że do jednego 

gniazda przypisane są nieruchomości kilku zarządców. Jeżeli doszłoby do sytuacji 

konieczności naliczenia opłaty podwyższonej na warunkach, które są przyjęte na chwilę 

obecną to decyzja będzie dotyczyła wszystkich użytkowników danego gniazda. 

Radny Zygmunt Trojniak zapytał czy wobec tego w deklaracji można zaznaczyć która część 

nieruchomości korzysta z konkretnego gniazda? 

Kierownik Monika Gniecka – Witkowska oznajmiła, że zarządca powinien wskazać, która 

część nieruchomości korzysta z danego gniazda. 

Między radnym a kierownik referatu wywiązała się rozmowa w temacie. 

Radny Zygmunt Bochenek zapytał czy w przypadku, gdy przyłapie kogoś na podrzucaniu 

odpadów do innego gniazda, zrobi mu zdjęcie i zgłosi ten fakt, może zostać posądzony  

o naruszenie dóbr danej osoby? 

Radca Prawny Katarzyna Lenda – Gach wyjaśniła, że w przypadku, gdy zostanie wszczęte 

postępowanie to organ prowadzący zadecyduje o tym jak sprawa się zakończy. 

Burmistrz oznajmił, że najlepszym dowodem w sprawie jest zeznanie świadka naocznego. 

Zdjęcie również może być dowodem w sprawie, jednak nie może ono być upubliczniane. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie wniosek Burmistrza. 



Głosowano wniosek w sprawie: 
Autopoprawka Burmistrza: w konsekwencji przyjęcia autopoprawki Burmistrza analogicznej 

zmiany należy dokonać w omawianym projekcie uchwały. 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Rafał Bolibrzuch 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Kosiński, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosownia wniosek został przyjęty. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenie wzoru deklaracji wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości oraz 

warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej (druk 

nr 329). 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Barańska, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Arkadiusz Zaczyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zygmunt Bochenek, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Kosiński, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVIII/314/2019 w sprawie określenie wzoru 

deklaracji wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właścicieli nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków 

komunikacji elektronicznej została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Prudnik na lata 2019-2024 (druk nr 330). 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku 

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 330 pod głosowanie. 

 

 



Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Prudnik na lata 2019-2024 (druk nr 330). 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła 

Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Kosiński, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVIII/315/2019 w sprawie uchwalenia 

wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Prudnik na lata 

2019-2024 została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu/ 

  

4) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji 

celowej ze środków budżetu Gminy Prudnik na dofinansowanie kosztów związanych z 

ochroną powietrza poprzez redukcję niskiej emisji zanieczyszczeń na terenie gminy 

Prudnik (druk nr 331) 

Przewodnicząca rady zwróciła się do radnych z zapytaniem czy mają uwagi do projektu 

uchwały? 

Radny Jacek Urbański dopytał jak wygląda kwestia dopłat w mieście? 

Burmistrz wyjaśnił, że w odniesieniu do projektu uchwały z zeszłego miesiąca została 

obniżona kwota z 4000 złotych do 3000 zł, zrezygnowano natomiast z różnicowania kwoty w 

zależności od rodzaju źródła ciepła.  

Radny Stanisław Mięczakowski zaznaczył, że pomysł podniesienia dofinansowania do 

poziomu 4000 padł na jednej z komisji. Oznajmił, że chciałby, aby w informacjach 

pojawiających się w prasie zaznaczać, że wnioskowana kwota była wyższa niż zakłada to 

obecna uchwała.  

Burmistrz wyjaśnił, że kwota 3000 zł jest wynikiem przeliczenia możliwości finansowych 

gminy. Być może w trakcie roku będą zmiany w budżecie na dofinansowania do zmian źródeł 

ciepła, jeśli oczywiście będzie taka potrzeba. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji 

celowej ze środków budżetu Gminy Prudnik na dofinansowanie kosztów związanych z 

ochroną powietrza poprzez redukcję niskiej emisji zanieczyszczeń na terenie gminy Prudnik 

(druk nr 331). 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 



Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Licznar 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Kosiński, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XVIII/316/2019 zmieniająca uchwałę w 

sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Prudnik na 

dofinansowanie kosztów związanych z ochroną powietrza poprzez redukcję niskiej emisji 

zanieczyszczeń na terenie gminy Prudnik 

/Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu/ 

 

4. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji. 
Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Alicja Isalska zakomunikowała zamknięcie 

XIX Sesji rady Miejskiej w Prudniku.  

Protokół został sporządzony w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał pozostaje w 

aktach Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika. 

 

  

Przewodniczący 

Rada Miejska w Prudniku 

  

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

 


